
PRororól- NR xxxvt / 01

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie odbytej w dniu 6 wrzeénia 2001 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad.  1.
Ad.  1 .
PrzewodniczqcaRady Miejskiej w JEdrzejowie, o godzinie 9r0 otwarla obrady XXXVI

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Obrady rozpoczgto i kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 22 radnych na stan 27

radnych, co stanowi 81,48 oA ogótuRady. Przewodniczqca stwierdzila quonrm prawomocne do

podejmowania uchwal.
Przewodniczqca, Rady powitaLa przybytych na sesjE: radnego Sejmiku Samorz4dowego
WojewódAwa SwiEtokrzyskiego - Pana Alfreda Bialego, przedstawicieli partii i stronnictw
politycznych, sohysów i przewodniczqcych rad soleckich, przedstawicieli prasy; powitala

równie2: radnych, burmistrza Henryka Michalkiewicza, zastEpca burmistrza - Waldemara

WoZniaka, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich przyby\ych na

dzisiejsze obrady.
PrzewodniczqcaRady zglosila kandydaturg radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza obrad;
radna WiSniewsk a v,ryr azila zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 Elzbietg WiSniewsk4.

1'd.2.
Na sesji w dniu 6 sierpnia nieobecni byli: Radny Kazimierz Michalski, Radny Ryszard

Pacanowski, Radny Kazimierz Równicki, Radny Andrzej SluZalec, Radny Tadeusz Sopel,
Radna Anna Szlgk, Radna Marianna Swieca.
Ze wzglEdu na fakt, iz sierpieír byl okresem urlopowym wszystkie nieobecnoríci zostaly
usprawiedliwione.

A d . 3 .
Burmistrz Michalkiewicz w imieniuZarz4d:u Miejskiego wnosi o wprowadzenie do

porz4dku obrad punktu 23 A:,,Uchwala w sprawie nadania honorowego obylvatelstwa Miasta

Jgdrzejowa Panu Robertowi Grudniowi.
Przewodniczqca Rady Miejskiej - Teresa Szwach odczytala wniosek czterech radnych

o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu: Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr
XXXII1297/01 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 30 kwietnia 2001 roku o obniZeniu
stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej w Zespole Placówek Oswiatowych w tr-ysakowie
do szkoly z klasami I - III.
Nastgpnie Rada Miejska przystqpila do glosowania w sprawie przyjEcia wniosków:

Wnio sek B urmistrza Michalkiew icza pr zyjgto j edno glo énie.
Wyniki glosowania w sprawie przyjEciawniosku odczytanego przez Przewodnicz4c4

Rady wyglqdaly nastppuj4co :
z a - 1 0
przeciw - 0
wstrzymalo sig - 12

Wniosek nie zostal przyjgty.
Praewodnicz4cak:ady udzielila glosu Radcy Prawnemu - Pani Danucie Kiwiorskiej, która
powiedziala, 2e swoj4 opinig na ten temat v,ryrazila w piémie skierowanym do Przewodnicz4cej
Radv.
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2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 7 sierpnia 2001 roku.

3. Przyjgcie porzqdku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarz4du Miejskiego miqdzy sesjami.
7. Informacja o realizaili uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Informacja o pracy Komisji Promocji i Rozwoju Gospodarczego Gminy.
9. Wykonanie budzetu Miasta i Gminy Jpdrzejów zalpóhocze 2001 roku.
10. Uchwala w sprawie zmiany Statutu Gminy Jqdrzejów.
11. Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Urzgdu Miejskiego

w Jpdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSnigcia mandatu radnej Urszuli Piaseckiej.
13. Uchwala w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa.
14. Uchwala zmieniajqca Uchwalg Nr IX/80/99 Rady Miejskiej z dnia25 maia 1999 roku

w sprawie powolania Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jqdrzejowie.

15. Uchwala w sprawie rozwiqzania Gminnej Komisji Rozwiqzywania Problemów
Alkoholowych.

16. Uchwala w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedtzy napojów alkoholowych
zawieraj4cych powyZej 4,5 proc. alkoholu (z wyjqtkiem piwa) przeznaczonych do spozycia
poza miejscem sprzeduzy jak i w miejscu sprzeda?y na terenie miasta i gminy Jgdrzejów.

17. Uchwala zmieniaj4ca Uchwalq Nr XXXI 128610l Rady Miejskiej z dnia29 rnarca 2001 roku w
sprawie uchwalenia Regulaminu Porz4dkowego Targowicy Miejskiej w Jgdrzejowie przy ul.
Glowackiego.

18. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na oddanie w wieczyste uZytkowanie dla Spóldzielni
Mieszkaniowej ,,Przyszloéó" w JEdrzejowie nieruchomoSci oznaczonych w rejestrach
ewidencji gruntów obr. 04 miasta Jpdrzejowa jako dzialki Nr Nr 43919,24712,615,514,47717,
478 i26.

19. Uchwala w sprawie v,ydzierlawienia na okres 12lat nieruchomoríci komunalnej, polo2onej w
Jgdrzejowie.

20. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy
Al. J. Pilsudskiego, ul. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawow4Nr 2 na obszarze miasta
JEdrzejów.

21. Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
przylegaj4cego do Al. J. Pilsudskiego od strony zachodniej na obszarze miasta Jgdrzejów.

22.lJchwala w sprawie rozpatrzenia zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy ul. Przemyslow4 ul. Slowiaúskq i ul.
Dygasiúskiego na obszarze miasta Jpdrzejów - dotyczqcy dzialki o nr ewid. gruntu 9.

23. Uchwala w sprawie rozpatrzeniazarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu pomipdzy ul. Przemyslow4 ul. Slowiaósk4 iul.
Dygasiúskiego na obszarze miasta Jpdrzejów - dotyczqcy dziatki o nr ewid. gruntu 36.

24. A. Uchwala w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Miasta JEdrzejowa Panu
Robertowi Grudniowi.

25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy ró2ne.
27. Zamknigcie obrad.

Przewodniczqcy rady soleckiej Lysakowa III - Pan Adam Wójcik zapfi.al w imieniu
mieszkaúców, jakie byloby stanowisko Zarzqdu Miejskiego w wypadku wysofania skargi z NSA.
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Burmistrz Michalkiewicz odpowiedzial,2e jehelipozew zostanie wycofany, arada rodziców

zwróci siq o ponowne przeanalizowanie sprawy, to Zarzqd Miejski bpdzie iqanalizowal. Dzié

trudno powiedzieó jaka bgdzie decy4a, poniewa2 burmistrz nie moZe odpowiadaó za ca\y Zarz4d.

Soltys tr-ysakowa II - Pani Anna Grochowina pyta co zdzieó'mi'

Kieiownik Wydziatu O$wiaty, Kultury i Sportu - Pan Maciej KoSmider wyjaénil, 2e zgodnie z

obowi4zujqcq uchwal4 i stanowiskiem Zarz4du Miejskiego obwodem szkolnym dla dzieci z

Lysakowá j"ri Srkolu Podstawowa w Potoku Wielkim, która jest bardzo dobrze przygotowana do

pizyjEcia üiec¡ z tr-ysakowa. Uchwala z dnia 30 kwietnia zostalaprzeslana do szkoly oraz do

iohysów i do wiadomoéci rodziców. Dojazd do szkoly w Potoku Wielkim jest zagwarantowany.

Przewo2nik zostal wyloniony w drodze przetargu.
Pan Giel2ecki z Lysakowa jest oburzony faktem, 2e w dniu wczorajszym dzieci szly na

piechotg z tr-ysakowa do Zagaja. Nikt nie zainteresowal siE bezpieczeristwem tych dzieci. Czy

LtoS , radnych jest w stanie zagwarantowaó,2e dziecibezpiecznie dotr4 do domów?

Burmistrz Michalkiewicz odpowiedzial,Ze emocje w tej sprawie nie pomogfo natomiast moLe

zapewnié, 2e takasytuacja nie powtórzy siQ. Jest to poczqtek organizowania dojazdu. Poczqtki

zawsze s4 trudne, jednak taka sytuacja nie powtórry siE'
PrzewodniczqcaRady Miejskiej - Teresa Szwach powiedziala,ZeRada poczeka na

odpowiedZ z NSA. Z chwilquzyskania odpowiedzi wrócimy do sprawy.
priewodni cz¡caRady o godzinie 9 30 oglosila 1g-cio minutow4 przerwQ.

Po wznowieniu obrad glos zabral radny Ryszard Pacanowski, który zapylal, czy Burmisttzwyslal

wszystkie dokumenty do NSA w Krakowie.
Radny uwtza, Ze niezaleanie od surowej ekonomii spolecznoéé Lysakowa ma prawo walczyÓ o

swoje dzieci. Radni nie s4 do koúca konsekwentni: najpierw mial byó obniZony stopieú

orgánizacyjny w trzech szkolach: tr-ysakowie, Piaskach i Potoku Wielkim. Szkola w Potoku

Wielkim zostala, w Piaskach po naszym wniosku - nie, po wniosku koalicji - tak. Krótko

mówi4c: nie waZne - co, ale - kto. Nie nalezy sig dziwió mieszkaúcom Lysakowa, poniewaZ

zostali oni zostawieni samym sobie wraz ze swoimi dzieÓmi.
Burmistrz Michalkiewicz odpowiedzia\,2e cieszy sig, 2e Pan Pacanowski mówi o

konsekwencjach, ale dobrze by bylo, aby to nie byty tylko slowa. Siqgnijmy wstecz: dlaczego od

razunie wystgpowano o tr-ysaków tylko o Piaski? Wiadowo z czyjej strony bylo to inicjatlruva.

Uwa2am, Le majqrodzice prawo walczyé o swoj4 szkolp i nie dziwiq sig, 2e s4 rozgoryczeni. Co

do procedury odpowie Pani Radczyni.
Radca Prawny Urzgdu Miejskiego - Pani Danuta Kiwiorska poinformowala, 2e wszystkie

dokumenty tej sprawy squ niej. NSA w Krakowie wyznaczy\termin udzielenia odpowiedzi do

dnia23 wrze$nia. W tym terminie odpowiedZ na pewno zostanie udzielona i przeslane dowody,

których 24da NSA oÍazte, które Pani Radca uwa2a za stosowne przeslaó. Poniewa2 w momencie

gdy sprawa jest w s4dzie i Radca dostaje pelnomocnictwo od Burmistrza do prowadzenia sprawy,
jest on upowaZniony do reprezentowania gminy.
Pani Kiwiorska, zwracaj4c siq do rodziców dzieci z l,ysakowa powiedziala, aby nie ludzili siQ, 2

NSA tak szybko sprawg rozpatrzy. W obecnej chwili sprawy le24w NSA dwa lata. JeÉli nawet

s4d zechce przyspieszyó, to nie zrobi tego szybciej ni? w grudniu lub styczniu. Zastanówcie siE

Paústwo, czy nie robicie krzywdy wlasnym dzieciom, które w tej sytuacji przelywqqstres. Jakie

bqdzie stanowisko NSA - trudno powiedzieó. Czasem stanowiska s4 róZne w dwóch -

wydawaloby siE identycznychsprawach. Zale2y to od skladu sqdziowskiego. Pani Kiwiorska

zwÍacauwagq na jeszczejedn4 sprawQ, która tu zostalapominiEta. W sytuacji gdyby Rada

uchylila uchwalE z dnia 30 kwietnia, co z osobami zwolnionymi i tymi, które odeszly na

emeryturg zprzyczyn organuacyjnych? Te przyczyny wówczas odpadn4 i zwolnione osoby
muszq byS przyjgte do pracy: zarówno Pani Dyrektor jak i inne. Co zrobió, jak jest juZ druga Pani
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Dyrektor, którazlo|ylarezygnacjE z mandatu? Tej rezygnacjiwycofaó nie moZna. Zastanówcie

sig Paústwo, czy nie robicie komuS krzywdy.
Przewodniczqcy rady soleckiej w Lysakowie - Pan Adam Wójcik stwierdzil, i?brdzo dobrze,

Le poprzednia Pani Dyrektor odeszla, poniewaZ byl to nieudolny czlowiek i nieudolny dyrektor.
Radny KazimierzMichalski nawiqzaldo informacji o wykonaniu bud2etu za pierwsze

póhocze; stwierdzil, 2ewyliczenia te nie napawaj4 optymizmem. Okazuje siq, 2e zaplanowany

deficyt jest niewystarczaj4cy. Dochody zaplanowane z fytulu sprzedtzy dzialki pod Euroubojnp

nie bpd4 ztealizowane - co bylo wiadomo od samego pocz4tku. PominiEto problem plac

nauczycieli. Od pocz4tku bylo wiadomo, 2e do plac nauczycieli bEdzie brakowalo okolo 2 700

000 zt. W sumie do zbilansowania tego budZetu zabraknie okolo 6 milionów z\otych. Jest to
pokainakwota; deficyt gminy zblizy sig do pulapu 60 % dochodów budzetowych. Okazuje sig, 2e

zaplanowany deficyt trzeba bgdzie zwipkszyó o prawie 100 %. My, jako Komisja Promocji, od

maja prosimy Pani4 Skarbnik aby informowala nas na bieZ4co o sytuacji finansowej gminy.

Sytuacja ta nie jest zadowalaj4ca.lnwestycje s4prowadzone marginalnie. Wielokrotnie pytaliÉmy

na komisji co bEdzie w nastgpnym roku, gdy gmina wyczerpie moZliwoéó wzigcia kredytu?

Okazalo sig, 2e aby funkcjonowaó w tym roku nale2alo zaci4gn4ó kred¡ w wysokoéci okolo 6
mlnzl. Jedynym antidotum na problemy tej gminy s4kredyty? Przyst4piliSmy od pocz4tku

kadencji tej Rady do restrukturyzacji oéwiaty. Ta restrukturyzacjajest - moim zdaniem -

nieprzemySlana,2le przygotowana;bardziej liczy sig aspekt polityczny i partykularne interesy ni2

aspekt ekonomiczny. Trzykrotnie Rada Miejska glosowala w sprawie reorganizacji szkóI. Jak
trudne dla Rady s4 to decyzje - sami Paústwo wiecie. Trzeba przed interesem grupy spolecznej,
któr4 nierzdko sip reprezentuje, postawió interes gminy. Pomimo tego pod pretekstem powodzi
zwolano sesjE nadzwyczajn4 po to, aby uchylió uchwalE dotyczqcqobni2enia stopnia
organizacyjnego szkoly w Piaskach. Pytam: dlaczego Piaski? Co w takim ukladzie z l,ysakowem?
Jakie argumenty przemówlly zatym? Nie bylo Zadnych argumentów. Czy mieszkancy tr-ysakowa
s4 gorsi od mieszkaúców Piasków? Sytuacja tych dwóch szkól jest podobna: podobna iloSó
dzieci, podobny stan techniczny budynków. Dlaczego tak siq dzieje, 2e dla jednych zwotuje siE
sesjg nadzwyczajn4 a innych sig pomija? Odpowiedziano mi, 2e Piaski miaty wipksze poparcie.
Mozliwe, 2e tak. Jak dlugo radni pozwol4 sobq manipulowaó? Czy restrukturyzacja o5wiaty to
jedyny sposób na problemy tej gminy? Wydaje mi siE, 2e nie. Dlaczego dotychczas nie zostal
opracowany Zadenprogram naprawczy dla tej gminy? Dlaczego nie przedstawiono propozycji
oszczgdnoSct? Czy znajqc dziurg bud2etow4 panstwa mamy liczyó na cud? MySlE, 2e nie. W tym
momencie mamy kampanig parlamentarn4 w nastgpnym roku bgdzie kampania samorzqdowa.
Sprawy s4 prowadzone w ten sposób , 2e nie liczy sig interes gminy, mieszkaúców, lecz interesy
inne. Podpiszg sig pod opini4 mieszkaúców gminy, coraz bardziej upowszechnion4 2e ta gmina
nigdy nie miala dobrego gospodarza.

Burmistrz Michalkiewicz stwierdzil, ze zdziwlly go slowa radnego Michalskiego, który nie
jest zorientowany w pracach Rady, bo o tym, 2e gmrna szuka oszczpdnoSci pisala nawet prasa.
Byl zarzut, ze burmistrz n¡¡olal kierowników ikazal im oszczgdzaó. Wybory samorzqdowe sQ
dopiero w przyszlym roku; nie moZna uprawiaé takrej polityki. O tych sprawach moZna bylo
rozmawiaé wczeéniej. Rozumiem,2etrzeba sig popisaó przedwyborcami, ale s4pewne granice.
Je5li sig komuS zarztJca,2e manipuluje Rad4 trzeba sobie zdawaó sprawg z konsekwencji,
poniewaZ s4to slowa powaZne. Radni muszq dbaó o interesy w skali makro a nie w skali mikro;
musz4 szerzej patrzeó na sprawy. Radny - to zbiorowy obowi4zek, a nie partykularny. Zvtracaiqc
sig do radnego Michalskiego, burmistrzpowiedzial, ze rozumialby gdyby w najbliíszym czasie
byty wybory samorz4dowe, ale do tych wyborów jeszcze trochg czas;tr zostalo.

Radny Michalski powiedzial, 2e nie uprawia polityki lecz stwierdza fakty; przeprasza, 2e tak
to zostalo odebrane, ale ma nadziejq, 2e slowa dotarly do radnych i w przyszloSci bgd4
dopingowaly iprzemawialy do radnych, po to, aby zastanawiaó sig nad decyzjami.
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A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji w mviqzkuzczymzostalprzyjqty.

8.

A d . 6 .

A d . 7 .

Radny Ryszard Pacanowski pyta, dlaczego dyrektorzy szkól nie otrzymali dodatków

funkcyjnych i motywacyjnych; czy s4 zabezpieczone Srodki na dodatki motywacyjne dla

nauczycieli?
Radny Ryszard Pacanowski prosi o sprawdzenie zatrudniania nauczycieli bez kwalifikacji -

zu¡laszcza w g imnazj ach.
Radny Ryszard Pacanowski pyla, dlaczego w miejscach podlegtych gminie, takich jak

Plywalnia i Targowic a, prowadzona jest kampania v,ryborcza rozlepiane s4 plakaty wyborcze.
Radny Ryszard Pacanowski zuwaca sig do przewodniczqcego Komisji Porz4dku Publicznego,
o przyjrzenie siq pod k4tem bezpieczeirstwa pieszych, sytuacji przy Lider Markecie na ulicy
Partyzantów.
Radny Czeslaw Blicharski z*vraca uwagQ na bezpieczeústwo dzieci id4cych do Szkoty
Podstawowej Nr 3; zglasza wniosek o ograniczenie prpdkoSci na ul. 11 Listopada od ul
Dmowskiego do ul. Klasztornej.
Radny Czeslaw Blicharski sklada wniosek o wprowadzenie zakazu skrqtu w lewo przy
wjeldzie z ul. Browarnej w ulPartyzantow oraz o ograniczenie prgdko5ci na ul. Partyzantów
obok Lider Marketu do 50 km/h.
Radna Janina Szreniawa pyta jak to sig dzieje,2e w tym samym bloku jednym mieszkaúcom
sprzedaje sig mieszkania, a innym nie.
Radny Tomasz Baraúski wnosi o doéwietlenie ul Batalionów Chlopskich na odcinku od ul.
Slowiaúskiej do ul. Dygasiúskiego.

Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Zarzqdu Miejskiego migdzy sesjami.

Nie zgloszono uwag do informacji o realizadcji uchwal podjgtych na poprzednich sesiach.

2.

a
J .

4.

5 .

6.

7.

A d . 8 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Komisji Promocji i Roizwoju Gospodarczego

Gminy.

A d . 9 .
Nie zgloszono uwag do informacji o wykonaniu budZetu Miasta i Gminy zaI póhocze 2007

roku.

Ad.  10.
Burmistrz Michalkiewicz w imieniuZarzqdu Miejskiego wnosi o skreSlenie w punkcie 4,

slów: ,,Slowo Ludu, Echo Dnia, Gazeta Jgdrzejowska". Nie moLna wymieniaó , gdzie bEdq
publikowane ogloszenia, poniewaZ publikacje kosztuj4 itrzeba mieó prawo wyboru.
Rada Miejska jednogtroSnie przyjqla wniosek zgloszony przez burmistrza Michalkiewicza.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg Nr XXXVI l327l0l w sprawie zmiany Statutu
Gminy Jgdrzejów, nastgpuj4c4 iloSci4 glosów:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
Nchwala Nr XXXVI 1237l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Za



Ad.  1 l .
Kierownik Wydziatu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich - Pani Anna Stawecka

poinformowa\a, Le zárz4dMiejski na wniosek Komisji Oówiaty dokonal autopoprawek:

a $ 29, ust. 2, p]6t 15 otrzymuje brzmienie: ,,koordynowanie spraw dotycz4cych awansu

zawodowego nauczYcieli"
a $ 29, ust. 2, pkt 16 otrzymuje brzmienie: ,,prowadzenie nadzoru nad dzialalngoéciQ szkól i

placówek o Swiatowych w zakre sie spraw administracyj nych"

i I 29, ,trt. 2, pkt 17 otrzymuje brzmienie: .prowadzenie kontroli dzialalnoSci placówek

kulturalnych oraz obiektów sportowych"

| $ 29, ust.2, pkt 18 otrzymuje brzmienie: ,,kontrola spelniania obowi4zku szkolnego lub

obowi4zku nauki przez rrúodzie2 w wieku 16 - 1 8 lat".

Rada Miejska w Jqdriejowie powziqla uchwalp Nr XXXVI l328l0l w sprawie uchwalenia

Regulaminu Organizacy¡tt.go Urzgdu Miejskiego w Jgdrzejowie, nastEpujqcq iloéci4 glosów:
-  1 5

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 7
/Uchwala Nr XXXVI l328l0l w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 12.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalq Nr XXXVI l329l0l w sprawie stwierdzenia

wygaSnigcia mandatu radnej Urszuli Piaseckiej nastEpuj4c4 iloSci4 glosów:

Za - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
fuchwala Nr XXXVI l329l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Przewodni czqcaRady Miejskiej, o godzinie 1040 oglosila przerwQ, która trwala do godziny

1 1 1 0 .

Ad.  13.
Burmistrz Michatkiewicz powiedziaL,2e poniewirZ wyczfial w prasie, i2 Rada Miejska

doklada burmistrzowi dodatek specjalny, wyjaénia, 2e niejest to doloZenie leczprzyznanie tego

co mial. Poniewaz zmienity sip przepisy o skladnikxach wynagrodzenia i mo2na ten dodatek

przyznaó na rok, stqd ta uchwatra. Burmistrz apeluje do prasy, aby nie manipulowala faktami.

Przecigtny czytelnik czylajqc takie artykuly zastanawia sig co ta Rada wlprawia: znów

podvtyaszawynagrodzenie burmistrza. Burmistrz apeluje do radnych, aby zamtozió

wynagrodzenie burmistrza ze wzglpdu na oszczgdno5ci.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e emocje i temperatury s4 jednak bardzo potrzebne'

SlyszeliSmy z ust Pana Balcerowicza o schlodzeniu gospodarki; z ust czlowieka, który ma chyba

najv,ry2sze uposaZenie w Polsce. Styszymy teraz od szanownego Pana Burmistrza o zamroZeniu
jego pensji,á1" ,u^toZeniu po prolongacie;2A % i 1200 zl dodatku, czyli tyle ile wynosi obecnie

pensja dyrektora. To nie jest demagogia ani populizm; to jest stwierdzenie faktów. Jeíeli

powolujemy siE na rozporzqdzenie Rady Ministrów 226lipca ubieglego roku, to nie zrwczy,2e

przy tej kondycji gminy mamy prolongowaó dalej. Wcale nie musimy. Jest tu pewien niuans,

pewna subtelnoSó. JesteSmy - przynajmniej opozycja - zbulwersowani takim zapisem: przyznaie

sig z dniem I sierpnia, nie pisze: przedlula sig. MySlE, 2ePani Radczyni wypowie sig w tej

sprawie. Slowa stwarzajqtutaj sytuacjE rozmydlonq niejasn4. Rada mo2e, ale nie musiprzyznaÓ

dodatków.

Za



Przewodniczqcy ROP - Pan Kazimierz Grabowski powiedzial,2e mialnadziejq iz Rada

Miejska bpdzie dyskutowaó na ten temat, a obecni na sali b9d4 mieli moZliwoéó zapoznania sigz

sytuacj4 finansowq gminy. Na tej podstawie wyrobiliby sobie zdanie w sprawie dodatku dla

burmistrza. Mieszkaúcy nie wiedz4 jak wlodarze rz4dzq. Aby otrzymaó dodatek specjalny, trzeba

mieó jakies osi4gniEcia i wyniki. Na podstawie informacji o wykonaniu budzetu wyloZonej do

wgl4du, mo2na stwierdzió, 2e jest gorzej niz mizeria. Pltam wipc: Za co dodatek? Zato,Ze sig nie

pracuje?

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXVI1330101w sprawie przyznania

dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta JEdrzejowa, nastqpuj4c4 iloSci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

t 4
6
2

/Uchwala Nr XXXVI 1330101w za\qczeniu do protokoh¡/.

Ad. 14.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala w sprawie przyjEciauchwaly zmieniajqcej Uchwalg
Nr Dl80/99 Rady Miejskiej z dnia25 maja 1999 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej
Zak\adu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie.
Wyniki glosowania wygl4daly nastEpujqco :
Z a - 7
Przeciw - 8
Wstrzymaio - 5
Uchwala nie zostala podjpta.

Ad.  15.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr XXXVI1331101 w sprawie:

r o mviqzania Gminnej Ko mi sj i Rozwi4zywania Problemów Alkoho lo wyc h.
üchwala Nr XXXVI l33ll01 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 16.
BurmistrzMichalkiewiczzglaszaautopoprawkgZarzqduMiejskiego:skreéleniew$5slów:

,,Gazeta JEdrzejowska, Echo Dnia".
Pan Kazimierz Grabowski zapytal. czy zwigkszono, cry zmniejszono liczbg punktów

sprzeda|y alkoholu oraz jak wygl4da sltuacja bezpieczenstwa na imprezach organizowanych na
terenie miasta i gminy.

Kierownik Wydzialu Promocji - Pan Dariusz RogoZa poinformowal. 2e uchwala jest

rwiqzana z wejSciem w 2ycie nowelizacji ustawy o wychowaniuw trzeinvoóci i przeciwdzialaniu
alkoholizmowi, która naklada na gminE obowi4zek ustalenia limitu punktów sprzedazy napojów
alkoholowychprzeznaczonych do spozyciapoza miejscem sprzeda|yjak i w miejscu sprzeduiry.
W odpowiedzina postawione pytanie jak to sig ma do poprzednich uchwat, kierownik wyjaSnil,
2e na terenie miasta bylo 40 sklepów, po podjqciu uchwaty bqdzie do 45 sklepów; na terenie
gminy byto 42 sklepów, po podjEciu uchwaly bgdzie do 55 sklepów.
Punktów gastronomicznychna terenie miasta i gminy jest 20, po podjgciu uchwaty bqdzie 45.
S4to liczby, które tworzqpewien zapas po to, aby nie ograniczaó ludzi w prowadzeniu
dzialalno Sc i go spodarczej.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigta uchwalg Nr XXXVI l332l0l w sprawie ustalenia liczby
punktów sprzedaly napojów alkoholowych zawieraj4cych powyZej 4,5 proc. alkoholu (z wyj4tkiem
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piwa) przeznaczonych do spo2ycia poza miejscem sprzedu¡ty i* i w miejscu sptzeda?y na terenie

miasta i gminy Jpdrzejów, nastppuj4c4 iloSci4 glosów:
Z a - 2 1
Przeciw - 1
Wstrzymalo siq - 0
AJchwala Nr XXXVI l332l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Ad.  17.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzipla uchwalg Nr XXXVI l333l0l

zmieniajqc4Uchwalg Nr XXXI/286/01 Rady Miejskiej z dnia29 marca 2001 roku w sprawie

uchwalenia Regulaminu Porz4dkowego Targowicy Miejskiej w Jqdrzejowie ptzy ul. Glowackiego.

fuchwala Nr XXXVI lB3l}l w zal4czeniu do protokoh/.

Ad.  18.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powziEla uchwalE Nr XXXVI /334/0Iw

sprawie wyraZenia zgody na oddanie w wieczyste uZytkowanie dla Spóldzielni Mieszkaniowej

,,Przyszloíó" w Jpdrzejowie nieruchomoSci oznaczonych w rejestrach ewidencji gruntów obr. 04

miasta Jgdrzejowa jako dzialki Nr Nr 439 I 9, 247 12, 6 I 5, 5 I 4, 47 7 I l, 47 I i 26.
AJchwala Nr XXXVI l334l0I w zal4czeniu do protokoh/.

Ad.  19.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloénie powziqla uchwalg Nr XXXVI1335101 w

sprawie wydzieraawienia na okres 12 lat nieruchomoSci komunalnej, poloZonej w Jqdrzejowie.
AJchwala Nr XXXM 133610l w zal4czeniu do protokoht/.

A d . 2 0 .
Przy omawianiu projektu uchwaty w sprawie opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przesrrzennego terenu pomiEdzy Al. J. Pilsudskiego, ul. Przypkowskiego i Szkol4 Podstawowq Nr 2

na obszarze miasta JEdrzejów, stosownie do art. 18 ust. 2 pkt 11 ustawy z dniaT lipca 1994 t. o

zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity: Dz.IJ. z 1999 r. Nr 15, poz. 139 z póiniejszymi

zmianami). zostaly przedstawione wyniki badaú spójnoSci projektów uchwal z polityk4 przestrzenn4

okreSlon4 w studium uwarunkt¡waít i kierunków zagospodarowania przeslrzennego miasta i gminy

.Iqdrzejów.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalq Nr XXXM 1336101 w

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomipdzy Al. J. Pilsudskiego,
ul. Przypkowskiego i Szkol4 PodstawowENr 2 naobszarze miasta JEdrzejów.

/Uchwala Nr XXXVI1336?01 w zalqczeniu do protokoh/.

A d . 2 i .
Przy omawianiu projektu uchwaty w sprawie opracowania miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu przylegajqcego do Al. J. Pitsudskiego od strony zachodniej na obszarze miasta
JEdrzejów, stosownie do art. 18 ust. 2 pkt 11 ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. o zagospodarowaniu
przestrzennym (tekst jednolity: Dz- IJ. z 1999 r. Nr 15, poz. 139 z póiniejszymi zmianami), zostaty
przedstawione wyniki badaú spójnoéci projektów uchwal z polityk4 przestrzenn4 okreSlon4 w
studium uwarunkawari i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Jqdrzejów.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powziEla uchwalg Nr XXXVI1337101 w
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu przylegaj4cego do Al. J.
Pilsudskiego od strony zachodniej na obszarze miasta Jgdrzejów.

NchwalaNr XXXVI1337101 w zalqczeniu do protokoh¡/.
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Ad.22.
WlaScicielka dziatkiwnoszeca zarzut do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wyjaSnila,2e na jej dzialce, która ma szerokoéé, 12 m, krzyzuj4 sip

drogi; Pani zaproponowala, aby gmina wykupila calqdzialkg, poniewa2 prawdopodobnie bqdzie

miala problem ze sprzedaíq z uwagi na to, 2e zostanqmale kawalki.
Kierownik Wydziatu BudownictwaiZagospodarowaniaPrzestrzennego - Pan Dariusz

Treliírski wyjaSnil, 2e zarzut dotyczy braku na projektowan4 drogE. JeSli tej drogi nie bpdzie, to plan

nie bqdzie realizowany. Przez ten teren przebiega infrastrukfura techniczna. Planowana droga

uruchamia ten tereq spowoduje, 2e powstanqnowe dzialki budowlane. W którymS miejscu droga

musi byó. Ze wzglEdu na fakt i2 te tereny stanowi4 wlasnoéó prywatn4, kuidy projekt moZe

spowodowaó niezadowolenie wlaScicieli. Gmina bgdzie miala obowi4zek wykupió dzialki pod

budowg drogi po cenach wolnorynkowych. PodjEcie uchwaly w sprawie rczpatrzeniazarzutu. to krok

do uchwalenia planu. JeSli Pani wniesie skargg do NSA, trzebabgdzie czekaé narozpaftzenie.
Kierownik Treliúski omówil procedurg opracowywania planów zagospodarowania

pr ze str zenne go ; stwier dzil, 2e wszystk ie wymo g i zo *.aty zac ho wane.
Radna Ewa Ptasznik uwa2a, 2e poniewaZ jest to kwestia sporna, Rada nie moíe dzialaó

wbrew woli mieszkariców. W zwiEzku ztym radna sklada wniosek o przesuniEcie rozpatrzenia
punktów 22 i23 na nastEpn4 sesjg.

Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska powiedziala,2e nie moína przesunqó

rozpatrzenia wlw punktów na nastgpn4 sesjg, poniewu2 porzqdek obrad jest juz uchwalony.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXVI l338l0I w sprawie rozpatrzenia

zarzutu wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
pomigdzy ul. Przemyslow6 ul. Slowiarisk4 i ul. Dygasiriskiego na obszarze miasta Jgdrzejów -

dotyczqcy dzialki o nr ewid. gruntu 9, nastgpuj4c4 iloÉci4 glosów:
/na sali obrad obecnych l9 radnych/

Z a - 1 2
Przeciw - 5
Wstrzymalo siq - 2

/Uchwala Nr XXXVI l338l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Ad.23.
Kierownik Dariusz Trelióski przedstawil szczególowo sytuacjg dotycz4c4 w/w uchwaly oraz

zarzut wlaécicieli.
WlaScicielka dzialkiNr 36 powiedziala, 2e planowana droga wcina siE w dzialkg na

wysokoéci 45 m, przez co traci 113 dziatki dzia\ka zostaje znieksúalcona. Na dzialce jest przylqcze
wody i wlaScicielka chce mieó gwarancje,Zejezeli wyrazi zgodE na budowq drogi, to gmina
zabezpieczy jej przylqcze wody. Dzialka z drugiej strony nie ma polqczenia z drogami, które sq
planowane na tym terenie. WaScicielka proponuje, aby zejíé z t4 drog4 trochq nihej i polqczyó, z
drogami, poniewaZ tylko ta dzialka nie bpdzie miala takiego pol4czenia. Pani proponuje równie2
wykupienie przez gming calej dzialki.

Pani Regina Kozakiew icz Opalka. która j est autorem omawianego projektu przedstawila
szczególowo projekt oraz skutki ewentualnego prryjEciazarzutów wlaícicieli dzialek; powiedziala,
2e w prrypadku przyjqciazarzutów plan musi byó opracowywany od nowa, co nie daje gwarancji, ze
kto5 inny nie zglosi zarzutów.

Burmistrz Michalkiewicz powiedzial,Zejedni mieszkaicy zglaszaj4 sig, aby zmienió
ptzeznaczenie terenu, inni oponuj4. Burmistrzvwaia,Ze wszyscy bgd4 zadowoleni, i?bqdqto tereny
budowlane, poniewaZ znacznie zwigkszy sip wartoSó dzia\ek.

Rada Miejska powzigla uchwalg Nr XXXVI1339101 w sprawie rozpatrzenia zarzutu
wniesionego do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomigdzy ul.
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Przemyslow4 ul. Slowiaiskq i ul. Dygasiúskiego na obszarze miasta Jgdrzejów - dotyczqcego dzialki

o nr ewid. gruntu 36, nastgpuj4c4 ilo5ci4 glosów:
Za _  1 3
Przeciw - 5
Wstrzymalo siq - 4
/Uchwala Nr XXXVI l339l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Ad.23 A.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powziEla uchwalE Nr XXXVI1340101 w sprawie

nadania honorowego obywatelstwa Miasta JEdrzejowa Panu Robertowi Grudniowi.
/Uchwala Nr XXXVI l340l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Ad.24.
Burmistrz Michalkiewicz powiedzial,2e odpowiedzi na wnioski i interpelacje zostanq

udzielone na pi5mie, jednak chce siq ustosunkowaó do interpelacji Pana Pacanowskiego, dotycz4cej

mediów. Media sqniezaleane, Telewizja Swigtokrzyska jest telewizj4 prywatn4 i o programie

decyduje wlaéciciel. Ja równieZ mam krytyczny stosunek do mas-mediów, bo róZnie przekazuiq

informacje, ale to wla5nie nie kto inny jak radny Pacanowski zarzuca mi, 2e chcq cenzurowaó, gdy

nie zgadzalem siE z pewnymi informacjami. MyélE, 2e cenzurato relikt przeszloéci, mo2emy tylko

mieó pretensje iz4daé sprostowaú. Ustawianie telewizji lokalnej, to nie nasza sprawa. Wniosek
nale?y kierowaó do wlaSciciela telewizji, a nie jako interpelacjp na sesji.

Pan Ryszard Pacanowski powiedzial. 2e wlaéciciel tej telewizji przekazuje informacje
wybiórczo - radny mówi to, jak zaznaczyl, na podstawie obserwacji. Mamy nowy regulamin UrzEdu
- pamigtacie Paristwo,2e w pierwszym roku pracy naszej Rady mówilem, Zeby rejestrowaó na
taSmach to co siE dzieje w sejmie, w senacie, w wojewódzkich sejmikach i w radach. Wtedy byl ostry
protest i stwierdzenie,2e to metody z dawnej przeszloSci. Ieheliurzqdzenie rejestruj4ce jest na
wierzchu i wszyscy o tym wiedz4 to jest róZnica z metodami rejestrowania stosowanymiprzez
dawny UB. Obserwuj4c programy Telewizji Swigtokrzyskiej moZna stwierdzió, 2e sprawy kultury
naglaénia w sposób bardzo pozytywny, lecz inne podaje tak, jak to robi telewizja publiczna, która w

specyficzny sposób prowadzi audycje. Przykladem jest Pan redaktor Gembarowski. Mieszkaúcy
powinni wiedzieó co sig dzieje; znaó równieZ glosy kry'tykuj4ce, nie tylko to, co jest ladne. Dlatego
te7-byé mo2e wystosujE do wlaSciciela tej telewizji odpowiednie pismo.
Pan burmistrzbardzo szybko powiedzial, 2e informacji udzieli na pi5mie - o nie! Moja pierwsza
interpelacja w sprawie kampanii wyborczej nie moze byó potraktowana jako sprawa, na któr4
odpowiedZ otrzymam za dwa lub trzy tygodnie. Rozpoczyna siE kampania v,ryborcza i
niedopuszczalne jest, aby wizerunki kandydatów róimych opcji - równie2 Pana burmistrza widnialy
na obiektach nale2qcych do gminy i na drzewach. Jest to sprzeczne z ordynacj4 wyborcz4 i oczekujg
odpowiedzi tu i teraz. W ogóle na moje interpelacje, niezaleLnie od pisma proszQ mi udzielaó
wyjaSnieú na miejscu, przy wszystkich.

Burmistrz Michalkiewicz odpowiedzial, 2e nie rozumie Pana Pacanowskiego; raz lqda
odpowiedzi na piSmie, innym razemodrazu-w zalelnoSci od sprawy.
W sprawie kampanii burmistrz radzi radnemu Pacanowskiemu przeczytaó ordynacjE. która mówi, 2e
nie wolno prowadzió kampanii w instytucjach i urzgdach paústwowych, wojewódzkich i
samorz4dowych, natomiast na Targowicy zazgodq-moíe, kto chce. Burmistrz zgadza sig, 2e na
drzewach plakatów nie powinno byó, ale -jak powiedzial ,,widzE kto wisi w JEdrzejowie - akurat nie
ja". Zgadzam sig, 2e plakaty powinny wisieó w odpowiednich miejscach. Nie naleZy jednak dziwió
siE na wsiach, poniewaZ tam jest malo tablic ogloszeniolvych.

Na interpelacjE radnego Pacanowskiego w sprawie Srodków na dodatki motywacyjne dla
nauczycieli odpowiedziudzielit Kierownik GZOPiP - Pan Jan Robak, który wyjaSnil,2e wszyscy
dy'rektorzy szkól i przedszkoli mieli przyznane dodatki motyrvacyjne i dodatki funkcyjne do dnia
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3l sierpnia br. Itozpoczql sip nowy rok szkolny, jest opracowywany nowy regulamin
przyznawania dodatków motywacyjnych dla dyrektorów, uzgodniony z organizacjamr
zwi4zkowymi. A podstawie tego regulaminu, przyjEtego przezZarz4d Miejski bgdzie moZna
przyznaó dodatki na nastEpny okres czasu. Projekty uchwat w tej sprawie s4 zlo2one do Zarzqdu
Miejskiego . Ktzda placówka otrzymala informacjt¿, jaka kwota Íoczna --od stycznia do grudnia-
jest przeznaczone dla tej placówki. Dyrektorzy maj4 wyliczyó ile wykorzystano do 31 sierpnia.
Kiedy bgd4 znane kwoty przeznaczone dla dyrektorów placówek, koñcówka:¿ostanie dla
nauczycieli. Dla przedszkoli i oddzialów zerowych wyliczenia zostan4 dokonane po
jednoznacznym okreéleniu iloSci dzieci w danych oddzialach.

O zatrudnieniu lub niezatrudnieniu danego nauczyciela decyduje dyrektor placówki. S4
sy'tuacje, kiedy nauczyciel ma skoúczony jeden fakultet i uzupelnia kwalifikacje, moZe byó
zatrudniony na czas okreslony. DecyzjE w tej sprawie podejmuj4 dyrektorzy szkól na podstawie
obowi4zujqcych przepisów. W razie problemów pisma w tej sprawie nale?y kierowaó do
dyrektora, ajeSli chodziloby o dyrektor4 do Zarzqd:t Miejskiego.

Pan Ryszard Pacanowski podziqkowal za wyjaSnienia i powiedzial, ze proszono go o
poruszenie tej sprawy. W kontek5cie dodatków funkcyjnych Pan Pacanowski zwrócil uwagQ na
fakt, ze dwie godziny temu koalicja nie zglosila zastrzelen i zgodnie z rozprz4dzeniem Rady
Ministrów utrzymala dodatek dla pracodawcy dyrektorów szkóI, który jest kandydatem na posia.
Niestety, Panie Burmistrzu, od pocz4tku tej kadencji nadajemy na zupelnie innych falach, dodal
Pan Pacanowski.

Radna Elzbieta WiSniewska stwierdzila,2e to, co sig dzieje na sali obrad jest bulwersuj4ce
ze wzglgdu na fakt, 2e podczas sesji Rady Miejskiej, wykorzystuj4c fakt, 2e na sali s4 media
prowadzona jest antykampania. Zostawmy kampanig na boku. Panie Radny Pacanowski, kilka lat
temu Pan reprezentowal calkiem inn4 opcjg, inne spojrzenie. Uprawianie antykampanii na tej sali
tez nie jest w porzqdku. Radzilabym Panu spojrzeé w swoj4 przeszloSó: co Pan robil, jak4
kampaniE Pan prowadzil jeszcze 6,7 lat temu. Lewicow4.

Radny Ryszard Pacanowski odpowiedzial, 2e przyklad idzie od SLD; prosi, aby zwróció
uwagQ na wczorajsz4 debatE rz4dow4.

Radna Elzbieta WiSniewska: Pan byl lewicowy, jeszcze kilka lat temu.
Radny Ryszard Pacanowski: ja do partii nie nale2alem.
Radna Wiéniewska: Chyba P an naleial.
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, ze jest to oszczerstwo pod adresem radnego. ,,Do

iadnej partii nie nalezalem i zawsze bylem przeciwnikiem komunistów i postkomunistów. W tym
przypadku Pani WiSniewska prowadzi kampaniE wyborcz4 tego Pana, który jest kandydatem na
posla. Jest do 2enuj4ce i nie do pomySlenia. Nie bylem 2adnym czlonkiem partii. Moja karta jest
bardzo czysta, bo jestem przede wszystkim Polakiem.

Radny Czeslaw Blicharski: nie uprawiajmy polityki i nie wymawiajmy sobie kto do czego
naIeíal. Pan Pacanowski chodzil do naszej koalicji, prosil, abySmy go ustawili w komisjach
wyborczych, reprezentowal Pan SLD, mamy na to dokumenty, które znajduj4 siq w Urzpdzie.

Burmistrz Michalkiewicz: Tak Panie radny Ryszardzie Pacanowski. S4 dokumenty, mozna
sprawdzió: reprezentowal Pan Komisjg Wyborcz4 z ramienia SLD. Zostal Pan zgloszony przez
pelno mo cnika nie2yj qcego Pana Bronislawa Dzwonka.

Radny Pacanowski: Tak zostalem zgloszony izaprotestowalem, poniewaz powiedzial on,
2e bgdE pelnomocnikiem zwi4zkowym a nie partyjnym.

O godzinie 12as Przewodnicz4ca Rady oglosila przerwg, która trwala do godziny 1300.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej - Pan Tadeusz Sopel odczylal zaproszenie OSP

w Jgdrzejowie na obchody 1O0-Lecia jednostki lzalqcznrk do protokohr/.
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Kierownik Rogoz-a poinformowal, ze w tym roku jcst opracowywany sztandar miasta
.lqdrze.iowa. Robito Pan Kulpinski. CzESó prac zostala juz wykonana. Na.lednej stronie bpdzie
orzcl w koronie na czcrwonym tle. Pan Kulpiriski prosii o ustalenie jak ma wygl4daó druga strona
tego szlandaru. CzgSó ustaleú dokonano na Komisji Promocji i podjEto decyzjq, aby tq sprawQ
przedstawió na dzisiejszej sesji i poddaó pod dyskusjq ogótu Rady.
Kierownik Rogoza przedstawil propozycjq:
na niebieskim tle herb miasta Jgdrzejowa w postaci przedstawionej na kamieniu przed wejSciem
do tJrzEdu Miejskiego. U góry napis: llrz1d Miejski, na dole: JEdrzejów 1271. Herb mo2e byó w
postaci ,,golej" lub zwieúczony koron4 murari.

Pan Kazimierz Grabowski py'ta, po co napis UrzEd Miejski, jezeli ma to byó herb miasta;
proponuje tylko napis Jgdrzejów.

Tego samego zdaniajest Pani Beata Znojek.
Radny Tomasz Baranski pyta, czy ma to byó saandar miasta, czy miasta i gminy.
Radna Elabieta Wiéniewskauwazq ze gdyby byl to sztandar miasta igminy, to nie

pasowalby herb.
Burmistrz Michalkiewicz wyja5nil, ze jest to sztandar dla Urzgdu Miejskiego: proponuje

skierowanie sprawy na komisje Rady w celu podjEcia ustaleú.
Kierownik Wydziaiu OSwiaty, Kultury i Sportu Pan Maciej KoSmider powiedziai,2e Pan

- 
Kulpiúski ma bardzo duho zdjgó sztandarów i zaproponowal zaproszenie Pana Kulpiúskiego na
posiedzenia Komisji.

Pan Adam Wójcik z Lysakowa w imieniu mieszkaírców oznajmil, 2e wniosek zostanie
wycofany z NSA i prosi o ponowne rozpatrzenie sprawy.

Pan Kazimierz Grabowski powiedzial, ze mieszkaúcom Lysakowa chodzi o gwarancje, 2e
jak wycofajq wniosek, sprawa bEdzie zalatwiona poz)'t).!vnie.

Przewodnicz4ca Rady odpowiedziala,2e takich gwarancji nie moZe daó. jednak ze wzglEdu
na dobro dzieci sprawQ nale2y zalatwió szybko.
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7.e wzglqdu na wyczerpanie porz4dku obrad, Przewodnicz4ca Rady - Teresa Szwach.

o godzinie 13 '' zamkngla obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Sekretarz obrad

El2bieta WiSniewska

Protokolowala
\-) ¿) /
{ m^topSk¿)
I eresa uorowsKa

Przewodnicz4ca Rady Miej skie.i
w Jgdrzejowie

Teresa Szwach


